



***Eventech***

EVENTS | EXHIBITIONS | MEDIA

AGENCY CREDENTIALS

نبذة عن الشركة





"إِنَّ اللَّهَ يُحِبُّ إِذَا عَمِلَ أَحَدُكُمْ عَمَلًا أَنْ يُفِئْتَهُ"  
- صححه الألباني

"Allah will be pleased with those who try to do their work in a perfect way "

- Prophet Mohammad (PBUH)

# ABOUT US

Eventech is an events agency that consistently builds and delivers seamless events that are challenging the status quo of the GCC & Middle East events industry.

Guided by a relationship-oriented approach, we work proactively with our clients to deploy pioneering solutions that align with their unique business landscape, brand image and event goals.

Our strategic end-to-end approach from initial engagement, through delivery, right down to the wrap up, allows Eventech to provide genuine return on investment for our clients.

إيفنتيك هي وكالة لإدارة وتصميم وإنتاج الفعاليات على مستوى عالي من الدقة والكفاءة ما يجعلها محركاً أساسياً للوضع الراهن لصناعة الفعاليات وخدمات الترويج التسويقي المدروس في الخليج العربي والشرق الأوسط.

متوجهون بنهج نحو تأسيس العلاقات المتينة والروابط القوية بيننا وبين عملائنا. نعمل بشكل استباقي معهم لابتكار الحلول الرائدة التي تنفق مع نشاطهم التجاري الفريد وصورة علامتهم التجارية وتحقيق الأهداف المطلوبة من فعاليتهم القادمة.

شراكتنا الاستراتيجية مع عملائنا من البداية إلى النهاية تبدأ من لقائنا الأول. بدءاً من فهم طريقة عمل العميل مروراً بالإنتاج والتسليم. وصولاً إلى الختام. ما يسمح بتوفير عائد حقيقي على الاستثمار لعملائنا.



# OUR CLIENTS





"Quality means doing it right  
when no one is looking."

- Henry Ford

"الجودة هي أن تفعل الأمر الصائب حتى عندما  
لا يراك أحد"

- هنري فورد





# Quality Assurance Standards

At Eventech, we pride ourselves on the customer experience. We understand that in events, you simply cannot come back and do it tomorrow. It has to be right the first time. The expectations of an attendee differ to that of a key stakeholder, so we tailor our approach to create the best outcome for each unique event component.

We want to learn and gain an understanding upfront. Any challenges or shifts we face will be dealt with seamlessly and efficiently.

Our passion to create a great customer experience through our processes, has led us to plan everything in advance with our clients so they can be guaranteed that we have the right Processes in place, the correct Policies and the Passion to deliver.

We're not about processing your event, we're about understanding it. The better we understand who you are and who your audience is, the better equipped we are to provide the service they want and expect.

في إيفنتيك، نقيس فخرنا برضى العملاء وتجربتهم. وفريقنا يفهم جيداً أنه في مجال عملنا، لا يمكنك ببساطة أن تعود وتفعل ذلك غداً. يجب أن يكون كل شيء خالياً من العيوب من المرة الأولى. ونتفهم أن الحاضرين تختلف توقعاتهم عن توقعات أحد أصحاب المصلحة الرئيسيين على سبيل المثال. لذلك نقوم بتكييف نهجنا وطريقة عملنا لخلق أفضل نتيجة لكل عنصر من عناصر الحدث الفريد. لذلك نريد أن نتعلم ونكتسب فهم طريقة عمل عملائنا وطبيعة نشاطهم مقدماً ليتم التعامل مع أي تحديات أو تغييرات ممكن أن نواجهها بسلاسة وكفاءة.

شغفنا لخلق تجربة رائعة لعملائنا خلال عملنا معهم. يدفعنا إلى تخطيط كل شيء مقدماً. حتى يمكن ضمان أن كل شيء يجري في مكانه ووقته بالتحديد. مع اتباع السياسات الصحيحة للعمل والتنفيذ بروح عالية.

عملنا لا يدور حول تنفيذ الحدث الخاص بكم. بل يتمحور حول فهمه. وكلما فهمنا بشكل أفضل من أنتم ومن هو جمهوركم. كلما كنا أفضل تجهيزاً وأكبر فاعلية حين نقدم الخدمة التي تريدونها وتتوقعونها.







"IF YOU CAN DREAM IT, YOU  
CAN DO IT."

- Walt Disney

"كل ما تستطيع أن حلم به، بالتأكيد  
يمكنك أن تفعله"

- والت ديزني

# Event Management

Full event management and PCO services are offered across a diverse spectrum of events and conferences. A successful event is the result of measured outcomes, detailed consideration and planning, and we provide you with a dedicated team to tailor an experience to your needs.

نقدم لكم خدمات إدارة الفعاليات بالكامل وخدمات إدارة تنفيذ المؤتمرات الاحترافية عبر مجموعة متنوعة من الأحداث والمؤتمرات. كما أن الحدث الناجح هو نتيجة للعوائد الناجحة والتفكير بالتفصيل والتخطيط. ونحن نقوم بتوفير فريق عمل متخصص لتصميم تجربة حدث فريدة طبقاً لاحتياجاتكم.





مالية الخبر  
Maali Alkhebar

1

4





SUCCESS

100.000.0

100.000.

PRODUCT

RESULT

SUCCESS

PROCESS

TEAM

COMMUNITY

GROUP

MEDIA

WEB

70000

STORAGE

SERVER

IDEA

WORKSTATION

IDEA

WORK GROUP



# Strategic planning and communications

A big picture consciousness drives our approach to creating your event. We develop a vision that is supported by a creative strategy to ensure that your event is meaningful, impactful and is well targeted to the right people. The strategy that we develop and implement will give you the maximum and a real return on your investment. We also help you to effectively reach to important targeted audience by using the best possible communications and media like social media and well-known media agencies.

الوعي المستمر "للصورة الكبيرة" هو منهجنا الرئيسي في ابتكار الحدث الخاص بكم. نحن تطور رؤية شاملة تدعمها استراتيجية إبداعية لضمان أن يكون حدثكم ذو مغزى واضح ومؤثر وموجه أيضاً بشكل جيد إلى الأشخاص المناسبين. وهذه الاستراتيجية التي سوف نضعها وننفذها سوف تعطى لكم الحد الأقصى للعائد الحقيقي على الاستثمار في فعاليتكم. كما أننا نساعدكم على الوصول المؤثر لشرائح جمهور مهمة ومستهدفة من الحدث القادم عن طريق استخدام أفضل وسائل الاتصال والإعلام فعالية مثل وسائل التواصل الاجتماعي والقنوات الإعلامية المعروفة.

"Less is more."

- Ludwig Mies van der Rohe

"الأقل ممكن أن يعني أكثر"

- لودويغ فان دير رو





# Creative and concept event design

Designing an immersive event is to create an experience that is relevant and meaningful to your audience. Our design approach encourages audience engagement, interaction and involvement to create a stronger connection to your event objectives.

تصميم حدث مؤثر هو خلق تجربة ذات صلة بكم وذات مغزى لجمهوركم. منهجنا بتصميم الحدث الخاص بكم يشجع مشاركة الجمهور والتفاعل معكم والمشاركة لإيجاد صلة أقوى بالأهداف المرجوة من هذا الحدث.







Business Development Department  
التطوير والتدريب  
مركز تنمية القوى العاملة





## Event Production and Logistics

A full production, logistics and support service are a core part of Eventech. This is to ensure that all event concepts will be brought to life and successfully deployed. Our expert team will deliver an event that is of the highest standard, leaving nothing to chance and ensuring every detail has been looked at. Eventech team understands that this is the only way to success.

الإنتاج الكامل. والخدمات اللوجستية وخدمات الدعم هي جزء أساسي من تكوين إيفنتيك. وهذا ما يضمن أن جميع جوانب ومفاهيم الحدث سوف تتكون بعناية وسوف يتم تطبيقها بنجاح. كما سيقوم فريق الخبراء لدينا بتقديم الحدث على أعلى مستوى. وضمان تنفيذ المخططات مع الانتباه لكل التفاصيل بعناية. وفريق إيفنتيك على دراية كاملة بأن هذه هي الطريقة الوحيدة لتحقيق النجاح.







## Wide Range of in-house Services

مجموعة واسعة من الخدمات التي تملكها الشركة





Staging

أنظمة المسارح

Decoration

الديكورات

Furniture

الأثاث

Public Relations

العلاقات العامة

Tents

خدمات الخيام

Exhibitions

أنظمة المعارض

Catering

خدمات الطعام





“Great minds discuss ideas;  
average minds discuss events;  
small minds discuss people.”

-Eleanor Roosevelt

“العقول العظيمة تتناقش في الأفكار.

العقول العادية تتناقش في الأحداث..

أما العقول الصغيرة فتناقش في الأشخاص”

-إيلينور روزفلت









EVENTS | EXHIBITIONS | MEDIA

P.O Box 2183, Al Khobar 31952  
Saudi Arabia

[info@eventech.com.sa](mailto:info@eventech.com.sa)  
[www.eventech.com.sa](http://www.eventech.com.sa)

T. +966 13 890 4016  
F. +966 13 890 4016  
M. +966 50 680 3791